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Odbor za unapretlenje kvalitete
Voditeljica izv. prof. Lara Aranza

ZAPISNIK

sa25. elektronidke sjednice Odbora za unapredenje kvalitete UMAS-a odrZane od 11. travnja
2018. godine u 8 sati do 18. travnja u 20 sati

Sjednici su se odazvali dlanovi Odbora za kvalitetu:
- Dora BlaZevic, studentica Likovnog odjela
- Izv. prof. lvan Kolovrat
- Izv. prof. dr. sc. Ivana Tomi6 Ferii
- Marijana Markotid, studentica Glazbenog odjela
- lzv. prof. Larisa Aranza, voditeljica Odbora

Sjednici se nisu odazvali:
- Doc. dr. sc. Vito Bali6
- Slavena Verii, studentica Glume

Dnevni red sjednice:

l.Usvajanje zapisnika 24. sjednice Odbora za kvalitetu ( zapisnik poslan u prilogu poziva
elektronidkom po5tom )
2. Potvrda rzbora nove dlanice Odbora za kvalitetu, studentice Slavene Veri6 sa studijskog
programa Gluma ( Odluka Studentskogzbora UMAS-a poslana u prilogu elektronidke po5te)
3. Dono5enje Odluke o nadinu provedbe ankete za studentsko vrednovanje rada
strudnih i administrativnih sluZbi i drugih vidova studentskog Livotazaakademsku godinu
2017.t20t8.



Adl.
Voditeljica je zamolila dlanove Odbora koji su sudjelovali na proSloj sjednici da po5alju
eventualne dopune ili primjedbe na zapisnik24. sjednice Odbora za kvalitetu odrLane2l.
veljade 2018. godine.
Kolovrat je 18. travnja 2018. godine elektronidkim putem poslao dvije nadopune zapisnika.
Kao prilog, natraLenje voditeljice, Kolovrat je poslao i obrazac vrednovanja i ocjenjivanja
koji je izradio i koristi zapotrebe nastave svojih predmeta.

Ad2.
Na osobni zahtjev razrije5en je dlan Odbora za kvalitetu UMAS-a student Konstantin Haag.
Studentski zborje na 3. elektronskoj sjednici odrZanoj 10. oZujka 2018., pod 1. todkom
dnevnog reda donio Odluku o imenovanjz studentice Slavene Veri6 kao nove dlanice Odbora
za kvalitetu.
Odluka Studentskogzbora o imenovanju studentice Veri6 potvrdena je jednoglasno i na
303. sjednici Akademijskog vije6a odrZanog 20. otujka 2018. godine.

U ime svih dlanova Odbora voditeljica Aranzapozdravila je odluku Studentskogzborai
Akademijskog vije6a te rnazila uvjerenje da ie nova dlanica Odbora za kvalitetu Slavena
Verii doprinijeti radu Odbora i podizanju kvalitete studiranja na UMAS-u.

Ad3.
Voditeljica je obavijestila dlanove Odbora da, kao i svake godine, Sveudili5te provodi anketu
studentskog vrednovanjarada strudnih i administrativnih sluZbi i drugih vidova studentskog
Livota za akademsku godinu 2017.12018. ( elektronidkom po5tom dlanovima su poslane Upute
Odborima za provedbu ankete ).
Anketi pristupaju svi studenti osim studenata zavrlnih godina dodiplomskog i diplomskog
studija.

Odbor treba donijeti odluku da li ie se ove godine anketa provoditi na nadin f . ili 2.

1. Studenti izravno na svoj e-mail dobiju poveznicu (link) za ispunjavanje ankete zajedno sa

uputama
2. Studentima se podjele tiskane pristupne Sifre i tiskane upute te putem kodova pristupaju
ispunjavanju ankete

Voditeljica je prezentirala dlanovima Odbora dosada5njuizlaznost studenata UMAS-a na
anketu vrednovanj arada strudnih i administrativnih sluZbi i drugih vidova studentskog Livota.
UMAS je sve tri ankete proveo dijeljenjem tiskanih pristupnih Sifri.
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Zadnju anketu za20l6.ll7. godinu ispunila su samo dva(2 ) studenta UMAS-a a u provedbi
te ankete bili su dodatno angaLirarri i dlanovi Studentskog zbora i predstavnici studijskih
godina svih studijskih programa UMAS-a.

Voditeljica je predloZila da se ove godine anketa po5alje studentima e- mailom da se vidi da
li ce odaziv promjenom nadina provedbe biti ve6i.

Markotii navodi da bi, s obzirom na lo5 odaziv na anketu putem tiskanih Sifri, bilo dobro ove
godine poku5ati poslati anketu na e-mail adrese studenata. Markotii kaLe da ima saznanja da
se na nekim sastavnicama ankete ispunjavaju pri upisu semestara ( bez pristupa anketi student
se ne moZe upisati). Markoti6 smatra da na UMAS-u to nije mogu6e provesti pa bi bilo dobro
da se studentima uputi motiviraju6i mail u kojem se pozivaju da anketu ispune, iskreno iznesu
svoje mi5ljenje, pozitivne i negativne aspekte studiranja kako bi se dobili Sto objektivniji
rezultati.

Aranza odgovara da uz pristupni kod studenti dobiju i popratni dopis sa uputama i svrhom
provedbe ankete. Obavijest o provedbi ankete postavljena je i na web stranicu UMAS-a i na
ulaznim vratima svih lokacija Akademije.
Aranza smatra da je neophodno da UMAS zajedno sa Sveudili5tem, poraditi na rje5avanju
nedostataka i slabih todaka na koje nas studenti opetovano upozoravaju pa tek kada poraste
samanje da se putem anketa problemi, zamjerke i nedostatci mogu rije5iti i da se sustav moZe
unaprijediti onda 6e studenti anketu shvatiti kao alat zapostrzanje ve6e kvalitete studiranja.
AranzakaLe da je od nastavnika sa MFST-a obavije5tena da je odaziv stranih studenata na
anketu 90-100% - to su studenti koji su naudeni da se putem ankete problemi rje5avaju.
NaZalost mi smo tek negdje na podetku tog puta.

Aranza se slaZe sa Markotid da bi bilo dobro poslati motivacijski mail studentima te predlaZe
da svi dlanovi Odbora zajedno napi5u kratki tekst koji bi se uputio elektronidkom po5tom
prij e podetka anketiranj a.

BlaZevi6, Tomi6-Feri6 i Kolovrat slaZu se da se ove godine studentske ankete vrednovanja
rada strudnih i administrativnih sluZbi i drugih vidova studentskog Zivota provedu putem
poveznice koja 6e biti poslana elektronidkim putem na e-mail adrese studenta.

Odluku o nadinu provodenja ankete voditeljica Odbora poslala je na Sveudili5te 20. travnja
2018. godine

Sjednicaje zavrSila 18. travnja u 20 sati

Voditeljica Odbora

izv. prof. Lara Aranza


